
”At blive den man er, med tro på fremtiden – på en skole med 
plads til forskellighed og plads og ansvar for hinanden” 

 

Bestyrelsesmøde	d.	16.	Juni	2020	
kl.	17:00	–	19:30.	
 
Deltagere: Skoleleder, personalerepræsentant og den forældrevalgt bestyrelse. 

Afbud:  

RESPEKT, SELVVÆRD, FÆLLESSKAB, GLÆDE, TRYGHED OG NYSGERRIGHED 

 

 Emne og afsat tid Formål (- Tovholder) og kort om indhold Referat 
1 Godkendelse af referat fra de sidste 

møde(r). (5 min) 
Beslutning (Seneste referent(er), alle) 

Kopi til hjemmeside 

Godkendt og er allerede lagt på intra. 

2 Nyt fra Skolelederen  (15 min) Information (Jesper) Kun modtaget en enkelt bemærkning til Jespers 
skriv om næste skoleår, som blev sendt til alle 
forældre i fredags. 
Thomas bliver souschef fra det kommende skoleår. 
Jan får lidt lektiehjælp på mellemtrinnet til næste 
skoleår. 
Ny redaktør, som bl.a. skal tage sig af Facebook. 
Er ved at planlægge det kommende skoleår i nyt 
system, som lige skal læres at kende. 
 

 

 
  

 



Støtteopgaven er planlagt til 60 timer ugentligt. 
SFO har mindre tid i undervisningen end i dette 
skoleår. 
3 elever er meldt ud, 1 indmelding + 1 elev på 
prøve. 
Der er ønske om bustransport fra mulige forældre, 
som kommer udenbys fra. 
Trivselskonsulent Rikke Brix har været på besøg i 
personalegruppen, hvor der er konstateret god 
trivsel. Alle ligger mellem 7 og 10 på en 10 skala. 
Corona-retningslinjerne og skiftet i lærerplanerne 
har været en stor omvæltning for personalet i flere 
omgange. 
9 kl. afslutning, planlagt i næste uge. 
 
1. skoledag d. 10. august bliver med fælles 

arrangement for elever og forældre. 
Fælles pædagogisk uge i uge 27+32. 
Drøftelse af det hærværk som har været på skolen. 
 

3 Nyt fra Medarbejderrepræsentant (10 min) Information (Jan) Fortælling om mødet med trivselskonsulent Rikke 
Brix, og oplevelsen af at komme ind i 
personalegruppen udefra. 
Fagbudgettet er nu meldt ud, og der har været 
fagmøder i dag. 
 

4 Generalforsamling og bestyrelsesmøder 
(30min) 

Diskussion og beslutning. (Alle) 
- Dato 
- praktiske forhold,  
- bidrag/input etc..,  
- Datoer for møde før/efter 

Generalforsamlingen bliver onsdag d. 26. august, 
sammen med støtteforeningen – Jan giver Annebet 
besked. 
Der er 5 bestyrelsesmedlemmer som er på valg + 2 
suppleanter. 
Bestyrelsesmøde d. 11/8 kl. 17.00-19.30, hvor vi 
fordeler de praktiske opgaver i til 
generalforsamlingen og til den kommende 
bestyrelse (mapper). 



6 Sommerferielukning (5min) Diskussion, beslutning (Alle)  God idé, det kommer ind over arbejdsdags-
gruppen, mht. at finde en (gruppe) forældre til det. 
 

7 Budget opfølgning og ansættelser (20min) Diskussion og beslutning  
(Jesper, Bjørn) 

- Saldobalance 
- Forhåndsgodkendelse af 

ansættelse i SFO 
- Skolepenge/fripladstilskud 

Saldobalancen gennemgået. 
Budgettet er revideret på baggrund af beslutning 
på seneste møde. 
Samlet ser det fornuftigt ud – og planen følges. 
Ansættelse i SFO: Ok til at ansættelsesudvalget 
kører, bestyrelsen godkender ansættelsen i den 
sidste ende. 
Drøftet mulige kørselsordninger, bl.a. BUS, som der 
arbejdes videre med. Indtil videre tilbyder skolen 
ikke buskørsel. 
Aftalt at søskendemoderation for førskolen udgår. 
 

7 Kommando veje (5 min) Diskussion (Morten, alle) 
Genopfriskning af kommandoveje 

Husk at have Jesper med omkring de beslutninger 
som berører skolen. Husk at alle parter kan sige 
fra. 
 

8 Status arbejdsgrupper/udvalg Diskussion (respektive tovholdere) Fundraising – Morten. Mail modtaget. Drøftelse af 
prioritering til fundraising. 
Sponsorordning foreslås genoptaget. Vi anbefaler 
at PR-udvalg drøfter det med Fundraising. 
God idé at Jesper + bestyrelsen mødes med 
fundraising og PR for at drøfte retning for skolen, 
så der arbejdes i samme retning. Evt. repræsentant 
for hver gruppe. Kan også være en god idé at 
invitere støtteforeningen med. Mødet aftales til 
onsdag d. 24/6 kl. 17.00 – Morten Krogh inviterer 
Fundraising, Lise tager PR og Jan tager 
støtteforening. 
Støtteforening v. Winnie. Forespørgsel til 
generalforsamling. Ny tovholder på jernholdet. 
Støtteforeningen vil gerne have en tilbagemelding 
omkring registrering og flytning af møbler. 



Arb.gruppe udvalg v. Lise. Møde omkring ny 
struktur, så det bliver en mere fleksibel løsning. 
Der er lavet faggrupper. Start fra det nye skoleår. 
Seniorservice v. Katja: håber ar at kunne 
genoptage deres service efter sommerferien, og vil 
gerne bruge skolekøkkenet onsdag kl. 09.00-12.00. 
Bageholdet v. Morten spørger om de må bage i 
sommerferien. 
Rengøring v. Maria. Rengøringsplanlægning til 
næste skoleår. Det bliver en udfordring, hvis der 
skal gøres rent hver weekend. Der planlægges efter 
at det bliver hver 14. dag. 

 


